
KANCELARIA SEJMU
Biuro Komisji Sejmowych

¢  Komisji Zdrowia  
(nr 1)

 z dnia 17 listopada 2015 r.

VIII kadencja

PEŁNY ZAPIS PRZEBIEGU POSIEDZENIA





i.p.                3

Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Zdrowia (nr 1)
17 listopada 2015 r.
Komisja Zdrowia, obradująca pod przewodnictwem wicemarszałka Sejmu 
Ryszarda Terleckiego, dokonała: 

– wyboru prezydium Komisji. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Piotr Kędziora – dyrektor Biura Legisla-
cyjnego, Longina Grzegrzułka, Małgorzata Siedlecka-Nowak oraz Monika Żołnierowicz-Ka-
sprzyk – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych. 
Wicemarszałek Sejmu Ryszard Terlecki: 

Dzień dobry państwu. Bardzo serdecznie witam na pierwszym posiedzeniu Komisji Zdro-
wia, zwołanym przez marszałka Sejmu na podstawie art. 20 ust. 2 regulaminu Sejmu. 
Porządek naszego dzisiejszego posiedzenia przewiduje wybór prezydium Komisji, to zna-
czy przewodniczącego i zastępców przewodniczącego. 
Zgodnie z art. 163a regulaminu Sejmu, uchwały komisji zapadają większością gło-

sów w obecności co najmniej jednej trzeciej liczby członków komisji. Na podstawie listy 
obecności stwierdzam, że mamy kworum. Przypominam także, że komisja, na podstawie 
art. 20 ust. 3 regulaminu Sejmu, powołuje i odwołuje członków prezydium w głosowaniu 
jawnym, większością głosów. Głosowanie jawne odbywa się przez podniesienie ręki i obli-
czenie głosów przez sekretarzy komisji. Głosowanie przeprowadzimy oczywiście według 
zasady: kto jest za, kto jest przeciw, kto wstrzymuje się. Wybór zostanie dokonany, jeżeli 
kandydat na daną funkcję uzyska zwykłą większość głosów, to znaczy, więcej głosów 
za niż przeciw. Głosy wstrzymujące się w tej sytuacji nie są brane pod uwagę. Przystę-
pując do wyboru przewodniczącego Komisji zwracam uwagę, że w przypadku zgłoszenia 
większej liczby kandydatów uzyskanie przez pierwszego w kolejności kandydata zwykłej 
większości głosów spowoduje jego wybór na przewodniczącego Komisji, a tym samym 
głosowanie na pozostałe kandydatury stanie się bezprzedmiotowe. 
Czy powyższe zasady głosowania i wynikające z nich konsekwencje są jasne dla pań-

stwa posłów? Nikt z posłów wątpliwości nie zgłasza. Bardzo dziękuję. Wobec tego przy-
stępujemy do zgłaszania kandydatur na przewodniczącego Komisji  Zdrowia. Bardzo 
proszę. 

Poseł Sławomir Neumann (PO): 
Panie marszałku, chciałbym zgłosić pana Bartosza Arłukowicza w imieniu Klubu Par-
lamentarnego Platforma Obywatelska. 

Wicemarszałek Sejmu Ryszard Terlecki: 
Bardzo dziękuję. Czy są inne zgłoszenia? Nie widzę zgłoszeń. To nie było zgłoszenie. Czy 
pan poseł wyraża zgodę na kandydowanie? 

Poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 
Tak, panie marszałku. 

Wicemarszałek Sejmu Ryszard Terlecki: 
Bardzo dziękuję. Czyli, mamy jednego kandydata i możemy przejść do głosowania. 
Kto z państwa jest za wyborem pana posła Bartosza Arłukowicza na przewodniczą-

cego Komisji Zdrowia? Dziękuję bardzo. Kto jest przeciw? Dziękuję. Kto się wstrzymał? 
Dziękuję. Poproszę o wynik. 

Sekretarz Komisji Monika Żołnierowicz-Kasprzyk: 
25 głosów za, nikt nie był przeciw, 4 wstrzymujące się. 
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Wicemarszałek Sejmu Ryszard Terlecki: 
Bardzo dziękuję. Stwierdzam, że przewodniczącym Komisji został wybrany pan poseł 
Bartosz Arłukowicz 25 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i 4 głosach wstrzy-
mujących się. Serdecznie gratuluję wyboru, panie przewodniczący. 
Przystępujemy wobec tego do wyboru wiceprzewodniczących Komisji. Bardzo proszę 

o zgłaszanie kandydatur. Bardzo proszę. 

Poseł Jolanta Szczypińska (PiS): 
W imieniu Klubu Parlamentarnego Prawo i Sprawiedliwość chcę zgłosić kandydaturę 
na wiceprzewodniczącego Komisji Zdrowia pana posła Tomasza Latosa, doświadczonego 
posła kilku kadencji w Sejmie – trzech kadencji. W poprzedniej kadencji pełnił również 
funkcję przewodniczącego Komisji Zdrowia. Dziękuję. 

Wicemarszałek Sejmu Ryszard Terlecki: 
Bardzo dziękuję. Czy są kolejne zgłoszenia? 

Poseł Sławomir Neumann (PO): 
Panie marszałku, w imieniu Klubu Parlamentarnego Platforma Obywatelska chciałbym 
zgłosić panią poseł Beatę Małecką-Liberę, która w poprzedniej kadencji także pełniła 
funkcję wiceszefowej tej Komisji. 

Wicemarszałek Sejmu Ryszard Terlecki: 
Bardzo dziękuję. Poproszę o następne zgłoszenia. Bardzo proszę.

Poseł Tomasz Latos (PiS): 
Panie marszałku, chciałbym zgłosić dwie kandydatury w imieniu Klubu Parlamentar-
nego Prawo i Sprawiedliwość. Pana posła Andrzeja Sośnierza – myślę, że też bardzo 
doświadczonego parlamentarzysty, w przeszłości również prezesa Narodowego Fundu-
szu Zdrowia – oraz pani dr Joanny Kopcińskiej – samorządowca, wiceprzewodniczą-
cej sejmiku wojewódzkiego, a wcześniej radnej  i przewodniczącej Rady Miasta Łodzi. 
To tyle. 

Wicemarszałek Sejmu Ryszard Terlecki: 
Bardzo dziękuję. Czy są kolejne zgłoszenia? Bardzo proszę panią poseł.

Poseł Kamila Gasiuk-Pihowicz (N): 
Chciałabym zgłosić kandydaturę pana posła Marka Rucińskiego, wieloletniego ordy-
natora oddziału ortopedii szpitala wojewódzkiego, specjalistę ortopedii i traumatologii. 
To zgłoszenie w imieniu Klubu Poselskiego Nowoczesna. 

Wicemarszałek Sejmu Ryszard Terlecki: 
Bardzo dziękuję. Czy są kolejne zgłoszenia? Jak państwo wiedzą, Konwent Seniorów 
ustaliła liczbę zastępców przewodniczącego w tej Komisji na pięciu. Mamy pięciu kandy-
datów. Wobec tego, proponuję głosowanie łączne na listę kandydatów na wiceprzewod-
niczących Komisji Zdrowia. Czy jest sprzeciw wobec tej propozycji? Jeżeli nie, to bardzo 
proszę o głosowanie. 
Kto jest za wyborem zgłoszonych... Przepraszam bardzo. Muszę zapytać o zgodę kan-

dydatów. Czy pan Tomasz Latos zgadza się? 

Poseł Tomasz Latos (PiS): 
Tak, wyrażam zgodę. 

Wicemarszałek Sejmu Ryszard Terlecki: 
Czy pani poseł Barbara Małecka-Libera zgadza się? 

Poseł Beata Małecka-Libera (PO): 
Beata mam na imię. Tak zgadzam się. 

Wicemarszałek Sejmu Ryszard Terlecki: 
Bardzo panią przepraszam. Czy pan poseł Andrzej Sośnierz zgadza się? 

Poseł Andrzej Sośnierz (PiS): 
Tak, zgadzam się. 
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Wicemarszałek Sejmu Ryszard Terlecki: 
Czy pani poseł Joanna Kopcińska zgadza się? 

Poseł Joanna Kopcińska (PiS): 
Tak, wyrażam zgodę. 

Wicemarszałek Sejmu Ryszard Terlecki: 
Bardzo dziękuję. Czy pan poseł Marek Ruciński zgadza się? 

Poseł Marek Ruciński (N): 
Tak, zgadzam się. 

Wicemarszałek Sejmu Ryszard Terlecki: 
Bardzo dziękuję. Teraz, przepraszając jeszcze raz, proszę o głosowanie. 
Kto z państwa jest za wyborem zgłoszonych osób? Bardzo dziękuję. Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? 
Wybraliśmy jednogłośnie. 29 głosów za. Serdecznie gratuluję państwu wiceprzewod-

niczącym i zamykam pierwsze posiedzenie Komisji Zdrowia. Dziękuję bardzo.


